

Title (en)

Sealing laying stillage for balconies and terrasses.

Title (de)

Abdichtende Flachstellage für Balkone oder Terrassen.

Title (fr)

Plateau couché d'étanchéité pour balcons et terrasses.

Publication

EP 0375830 A1 19900704 (DE)

Application

EP 89109058 A 19890519

Priority

- DE 3842558 A 19881217
- DE 8902028 U 19890221

Abstract (en)

A sealing laying stillage for balconies and terraces, in which the floor slabs (10) made of stone or the like are laid on a supporting base, is provided for renovating and repair purposes, said stillage being equipped with rail-like longitudinal-profile members (13), in particular made of hard material such as iron, the longitudinal-profile members (13) being placed, either directly or by supporting members (12), on a separate sealing web (11) made of insulating material and each group of longitudinal-profile members (13) receiving and supporting floor slabs (15) made of ceramic, or of artificial or natural stone. As a result, laying is possible to a large extent independently of weather conditions and can also be performed quickly, simply and accurately and is cost-saving.

Abstract (de)

Für Sanierungs- und Instandsetzungszwecke wird eine abdichtende Flachstellage für Balkone und Terrassen, bei der die Bodenplatten (10) aus Stein o.dgl. auf einer abstützenden Unterlage verlegt sind, vorgesehen, die ausgestattet ist mit schienenförmigen Längsprofil-Bauteilen (13), insbesondere aus hartem Werkstoff wie Eisen, wobei die Längsprofilbauteile (13) auf einer separaten Dichtbahn (11) aus Isolierstoff, entweder unmittelbar oder durch Stützglieder (12) aufgesetzt sind und je eine Gruppe der Längsprofil-Bauteile (13) Bodenplatten (15) aus Keramik, oder aus Kunst- bzw. Naturstein aufnimmt und abstützt. Hierdurch wird eine Verlegung weitgehendst unabhängig von der Witterung möglich, die auch schnell, einfach und exakt ausführbar und kostensparend ist.

IPC 1-7

E04F 15/02; E04F 15/18

IPC 8 full level

E04D 11/00 (2006.01); **E04D 13/04** (2006.01); **E04F 15/02** (2006.01); **E04F 15/024** (2006.01); **E04F 15/08** (2006.01); **E04F 15/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 11/00 (2013.01); **E04D 11/005** (2013.01); **E04D 13/0477** (2013.01); **E04F 15/02005** (2013.01); **E04F 15/02044** (2013.01);
E04F 15/08 (2013.01); **E04F 15/18** (2013.01); **E04F 15/182** (2013.01); **E04F 15/183** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] AU 2445235 B
- [Y] US 4628645 A 19861216 - TAFELSKI JR ROMAN J [US]
- [A] GB 2199599 A 19880713 - MONARCH ALUMINIUM
- [A] WO 8600657 A1 19860130 - NYBOVERKEN AB [SE]
- [A] O. KRUSE: "Fachkunde fjr Fliesenleger" 2. Auflage, 1982, B.G. TEUBNER, Stuttgart, Seite 156

Cited by

EP1329568A1; US6818275B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0375830 A1 19900704

DOCDB simple family (application)

EP 89109058 A 19890519